
Načrtno in kvalitetno
v medicinsko smer

Pogovor z ravnateljem 6. gimnazije prof. Antonom
Medvedom — V šolo zdravstvenega varstva bo pri-

hodnje šolsko leto sprejetih 210 kandidatov

— Tovariš ravnatelj! Gimnazija bo z novim šolskim Ictom začcla
odmirati. pojavili pa se bodo prvi oddclki usmerjenega izobraževanja
medicinske smeri. Kako ste pripravljeni na ta proces in kaj le-ta prina-
ša?

Po dolgotrajnem in večkrat tudi mučnem razpravljanju o bodoči šol-
ski mreži usmerjenega izobraževanja v Ljubljani je bil 14. januarja letos
na posebnem sestanku vseh zainleresiranih subjektov. ki ga je sklical
PIS za zdravstveno varstvo, sprejet sklcp. da se v šolskem letu
1981—82 v zgradbi 6. gimnazije ustanovi srednja usmerjena šola
zdravstvenega varstva, ki bo izobraževala dijake(-inje) za poklic bolni-
čarja, zdravstvenega tehnika ozirumaza šludij na medicinski višji šoli in
fakulleli. V prihodnjem šulskem letu bo v to šolo sprejelih 2)0 kandi-
datov, kar je zelo malo v primerjavi z zanimanjem zanjo. L slano* Ijena
je komisija za vpis in sprtjem učencev, ki je pripravila poseben vprašal-
nik za kandidate, člani komisije pa se bodo še posebej poguvorili z vsa-
kim posameznikom. PIS za zdravstveno varstvo bo pripravila kriterije
za sprejem. Vsekakor čaka komisijo za sprcjem obstžno. ležko in od-
govorno delo.

Organizacijske priprave za ustanovitev nove šole so se pričele. Gi-
mnazija (ki odmira). bo dala novi šoli na razpolago nujno potrebne pro-
store za pouk, učna sredslva in svoje pedaguške ter druge delavce. Ne
smemo namreč prezreti, da so za dokaj neugledno fasado šolske
zgradbe imenitni sudobni laboratoriji. dragocena učna sredstva, televi-
zijski studio ild. Vse te naprave, nabavljene iz lastnih srcdstev, bi bile
sicer primerncjše za srednjo šolo naravoslovno-matematične ali elek-
tronske usmerilve, vendar bo od vodstva in kolekliva šole odvisno.
kako in v kakšni meri bodo te dragocene naprave kurislnu vključenc v
učno-vzgojni proces šole za zdravstveno varstvo.

Žal gimnazija nt more nuditi novi šoli dovolj učnega proslora in bo
zato proslorski problem nioc rešiti s temeljito premišljtno organizacijo
učnovzgojnega procesa (murda kabinetni puuk). Vsekakor pa bo
moral odgovornost za nemoteno delo prevzeli tudi PIS za zdravstveno
varstvo.

— Kaj boste z novo usmeritvijo pridobili in kaj tnorda izgubili?
S postopnim odmiranjem gimnazije se bu zaključilo skoraj 40-letno

obdobjc njcnvga obsloja. V tem času st je na njej vzgajala in izobraže-
vala pretežnu (80%) moščanska mladina. Menimu, da je gimnazija v
celoti upravila svoje poslanstvo. saj je v tem razdubju uspešno maturi-
raln najmanj 3.000 dijakov. ki s<> ali uspe.šno nadaljvvali študijt ali pa se
drugače — tudi uspešno vključili v družbena dogajanja. Sola pa je bila
tudi žarišče družbenopolitičnega, kulturnega in telesnokulturnega živl-
jenja moščanske mladine.

V novi šoli bo le zclo majhen del mladine iz Most in bo treba najti
oblike dela in poiskati možnosli, da bo mladina te šole, ne glede na lu.
od kod je, nadaljevala s temi dejavnoslmi in prispevala k tesnemu sodt-
lovanju med šolo in družbenim okoljem.

— In kakšna bo nova samoupravna organiziranost novc šolc?
Tu še ni dokončno odločeno. Skoraj gotuvo se bo treba samouprav-

nu, z referi-ndumom odločiti o prenehanju obsloja gimnazije in sc nato
ATeferendumom odločiti za organizacijo nove delovne organizacije,
kar pomeni združitev sudanje šitle za mcdicinske stslrc. srednj«.- šole za
babice in 6. gimnazije v srednjo usmcrjenu šolo zdravstvenega varstva.
Postopek konstituiranja je v pripravi in mora biti izveden do 31. avgu-
sta.

— Pa šc to: Kakšnc možnosti ima pri nas medicinska usmeritev za
naprcj — s poudarkom na povezavi vseh srednjih medicinskib šol v
Ljubljani in seveda na možnostih za prakso?

Polrebv po medicinskih delavcih raznih mest in stopenj so skoraj
ncomejene. l slanovittv navedene šole je vcrjctno prvi korak pri na-
daljnjvm raz>ijanju lcga izobraži^anja, ki mora biti načrtno, v skladu s
p»trebami in predvsem kvalitetno. Mtnimo. da je lokacija nove sole
ztlo primerna. saj so v ncpusrcdni cikolici vsc pomembncjše zdrav-
stvene ustantive, kar vsekakor omogoča lesno in kvalitetn« <ibliko-
vanje bodočih zdravsfvenih delavcev.

— Tovarišu ravnatelju Icpa hvala za sodclovanje. šoli pri njenem
razvoju pa kar največ uspehov! AM


